
 

 

Zápis 

 

z 20. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 1. dubna 2025 od 

17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ Tachov. 

 

Přítomno: 15 zastupitelů dle prezenční listiny 

Omluveni: B. Vaňková, Z. Brachtel, A. Zítek, V. Svoboda, J. Nenutil, L. Kosina 

 

1) Zahájení 

 

Zasedání zahájil starosta města Mgr. Petr Vrána. 

 

Pan starosta uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  

Seznámil přítomné s programem jednání. 

Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  

 

Program jednání byl schválen v následujícím pořadí: 

1) Zahájení  

2) Schválení programu jednání, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3) Žádost o dotaci na projekt „Dětská skupina Tachov“ - řídí Mgr. P.Vrána 

4) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti -  řídí PhDr. J.Hutníková 

5) Usnesení a závěr 

                     

2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání 

 

Bod vedl pan starosta. 

 

Do návrhové komise byli navrženi a schváleni: M. Horáček, V. Rožmberský, M. Smihrodská 

 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni: J. Habrdle, P. Novohradský 

 

Zapisovatelkou byla jmenována: S. Andréová 

 

3)  Žádost o dotaci na projekt „Dětská skupina Tachov“  

 

J. Michalec: „Co se od 7.10.2024 změnilo, že to narostlo o 900 000 Kč?“ 

 

P. starosta: „Změnilo se to, že jsou nyní uznatelné i náklady, které uznatelné být neměly.“ 

 

J. Michalec: „A v čem se tedy uznatelné náklady změnily?“ 

 

J. Straka: „Upřesním, při podávání žádosti u některých dotačních titulů tomu tak je, stačí 

nějaký kvalifikovaný odhad částky a potom už poskytovatel přihlédne k tomu, že se cena 

vyvíjí a zpřesňuje v průběhu času od podání žádosti. Tady v tomto případě byli striktní a 

akceptují jen a pouze takové usnesení zastupitelstva města, které se bude v částce přesně 

shodovat s tím, co je uvedeno v žádosti. Když nám Odbor rozvoje a investic MěÚ Tachov 

předkládal na konci září podkladové materiály počítal, že částka bude kolem 25 560 000 Kč. 
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Nyní už víme úplně přesně co je v žádosti a měli jsme 8 dnů na to, abychom přijali usnesení a 

mohli žádost podat. Je to v rozpočtu města, od května budeme mít v ideálním případě 9 

měsíců na to postavit, pokud tedy dotaci dostaneme, jakože to vypadá velice nadějně.“ 

 

J. Michalec: „Ten projekt končí se zástavbou dětské skupiny nebo se počítá s využitím celé 

plochy?“ 

 

J. Straka: „Projekt je koordinován s odborem rozvoje a investic, který má pro většinu té 

plochy projekt komunitního centra. Je to v takové části, že to nekoliduje s možnou výstavbou 

budoucí komunitního centra, jako celkově toho objektu, který by kopíroval tvar parcely.“ 

 

P. starosta: „Část plochy tam zůstává. Je tam zpracovaný projekt na výstavbu komunitního 

centra, který navazuje na současný KAT a ten má pan Bluma z ORI připravený.“ 

 

J. Straka: „Pouze pro zopakování jedná se o budovu dětské skupiny pro 24 dětí, která může 

sloužit jakémukoliv účelu. Například v ní může být mateřská škola, protože to bude objekt 

splňující veškeré náročné požadavky. Za mě ideální způsob využití něčeho z mála, z čeho lze 

dnes čerpat peníze a je to v souladu se strategickým cílem.“ 

 

P. Tikalová: „A s dotací to tedy vypadá dobře?“ 

 

P. starosta: „Právě, že to vypadá velmi nadějně. Asi jsme byli mezi prvními z žadatelů a byla 

tam solidní alokace. 

 

J. Straka: „A na rovinu, nevím, kolik zastupitelstev se dokáže takhle rychle sejít a zareagovat. 

Takže možná odpadává několik měst, kteří se ucházeli o tuto dotační podporu. 

 

P. starosta: „Podpora mateřských škol se určitě městu vyplatí. Dnes jedu ze sněmu měst a 

obcí s aktuálními informacemi, které se týkají změn v rozpočtu a daních od příštího roku a je 

tam co se týče mateřských škol zásadní navýšení koeficientu. Na jednoho žáka bychom měli 

dostávat oproti nějakým stávajícím cca 20 000 Kč, 35 000 Kč na jednoho žáka mateřské 

školy.“   

 

V. Machová: „To souvisí s financováním nepedagogických pracovníků, která budou 

kompenzována navýšením RUD. Podle výpočtů to vypadá nadějně, že?“ 

 

P. starosta: „Vypadá to, že budeme na nule. Otázka, o které jsme široce diskutovali je ta, že 

nikdo z ministerstva nebyl schopen říci nic ke kontinuitě, to znamená, jestli i za 3, 5, 6 let 

bude pořád ta částka vypočítávána stejně. Prozatím je to pro rok 2026, že na tom město 

neproděla, ale za horizont roku 2026 qQRTnevidí nikdo ani Svaz měst a obcí ČR ani 

Ministerstvo školství ČR. Nicméně teď je tady tahle informace v pozitivním duchu.“ 

 

B. Kvardová: „A časový horizont, kdy to půjde do provozu?“ 

 

J. Straka: „Je to následovně. Smlouva o dílo začne platit a bude se stavět pouze na základě 

pokynu a přijaté informace. Ve smlouvě je napsáno, že se začne do 31.5.2025, následně je 

tam předání staveniště, termín je 9 měsíců, dokdy musí být postavěno, takže někdy na začátku 

května příštího roku. A do provozu odhadem září 2026.“ 

 

J. Michalec: V té částce, je zahrnuta jen hrubá stavba nebo je to i s vnitřním vybavením? 
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V. Machová: Je tam i vybavení.  

 

P. starosta: Mluví se až o 100% dotace. 

 

Zastupitelé jednomyslně : 

a) Zrušili původní usnesení č. 16/358 ze dne 7. 10. 2024 

b) Souhlasili s realizací projektu „Dětská skupina Tachov“  

Výzva Národního plánu obnovy – Budování kapacit dětských skupin – veřejný sektor  

Název projektu: Dětská skupina Tachov 

Název komponenty: Modernizace služeb zaměstnanosti a rozvoj trhu práce 

Investice: Zvýšení kapacity zařízení péče o děti 

Číslo výzvy: 31_24_150 

Plánované celkové výdaje projektu: 26 497 219,85 Kč 

Zdroj financování celkových výdajů projektu: z vlastního rozpočtu Města Tachova. 

 

4) Různé a podněty veřejnosti 

 

Nebyl přednesen žádný bod. 

 

5) Usnesení a závěr. 

 

Návrh na usnesení přednesl M. Horáček. 

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům za spolupráci.  

 

 

 

 

 

 

 

………………………      ……………………… 

Mgr. et Mgr. Jan Straka          Mgr. Petr Vrána 

    místostarosta                   starosta 

 

 

 

 

 

 

 

ověřovatelé: 
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